
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE 
CALDES DE MONTBUI  
 
Dia: dimecres, 22 de febrer de 2023 
Hora: de 18.00 a 19.10 hores 
Lloc: Les Cases dels Mestres (2ª planta, aula 2.6)   
         C. del Mestre Gregori Montserrat, 4     
 

Hi assisteix: 
 

SECTOR CENTRE NOM I COGNOMS 

Directors i titulars Escola El Calderí 
Laia Pagès Cuello (per delegació 
de Montserrat Giralt Cabanas) 

Directors i titulars Escola El Farell Dolors Codina Farràs 
Directors i titulars Escola Montbui Magda Agustí Pujol 
Directors i titulars Escola Bressol Municipal Gegant del Pi Mireia Fillot Collado 
Directors i titulars Escola Bressol Municipal La Lluna Maite Castillo González 
Directors i titulars Escola Pia Gregori Martínez Ruiz 
Directors i titulars Institut Pic del Vent Montserrat Navarro Ripoll 
Mestres i professors  Escola Bressol Municipal La Lluna Xaro Ramos Morgado 
Mestres i professors Escola d’Adults Municipal El Roure Gros Aurora Vela Carrique 
Mestres i professors Institut Pic del Vent Cristina Giné  
Pares i mares Escola El Farell Adrián Garcia Sancho 
Pares i mares Escola Bressol Municipal Gegant del Pi David Ruiz  
Pares i mares Escola Pia Maria Rosa Xalabarder Anglí 

Ajuntament Representant PSC-CP 
Xavier Moreno (per delegació de 
Carla Millán Peñaranda) 

Ajuntament 
Regidor d'educació i Formació 
Permanent (President) Josep Busquets López 

Ajuntament Tècnica d’educació Victòria Herrero Herrero 

S’excusa: 
 

SECTOR CENTRE NOM I COGNOMS 
Directors i titulars Institut Manolo Hugué Jaume Balart Clapés 
Mestres i professors Escola Pia Núria Hernández Castillo 
Ajuntament Tècnica d’educació Montserrat Miró Herms 
Ajuntament Alcalde Isidre Pineda Moncusí 

 

 

 



 

 

Ordre del dia 
 
 
1. Lectura i aprovació  de l’acta de la sessió anterior 

 
2. Pressupost 2023 regidoria d’Educació 
 
3. Inversions centres educatius 2022 regidoria d’Educació 
 
4. Jornades de portes obertes, preinscripció curs 2023-2024. Campanya de promoció 

de l’oferta educativa de Caldes de Montbui 
 
5. Informació mobilitat sostenible: proposta bus a peu AFA Escola Montbui 
 
6. PEC: trobada 09/03/23 constitució Grup Impulsor 

 
7. Torn obert d’intervencions. 

 

Desenvolupament de la sessió  

En començar la sessió el president dóna la benvinguda a la segona sessió ordinària del Consell 
Escolar Municipal d’aquest curs. 

Explica que aquest cop s’ha tornat a obrir un procés participatiu per fer propostes a l’ordre del 
dia de la sessió. 

 
1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior 

S’aproven l’acta corresponent a la sessió  de data 20 de desembre de 2022 sense cap esmena. 
 
 

2. Pressupost 2023 regidoria d’Educació 
3. Inversions centres educatius 2022 regidoria d’Educació 

 
 

El senyor Josep Busquets comenta que uneix aquests dos punts.  
 
Explica que el pressupost de despeses aprovat per a la regidoria d’Educació per a l’any  2023 
és de 2.234.688,22 € que es desglossen de la següent manera: 
 

 Educació: 798.118,71 € 
 Escola Municipal de Música Joan Valls: 394.047,80 € 
 Escoles bressol municipals: 1.142.521,71 € 

 



 

 

Pel que fa als ingressos previstos per a l’any 2023 són un total de 1.033.338,37 € que provenen 
en la seva major part i quotes i matrícules i de subvencions. 
 
En relació a les actuacions d’inversions efectuades als centres educatius durant l’any 2022 han 
representat un total de 48.816,59 € amb el següent repartiment per centres: 
 

 Escola El Calderí: 1.059,36 € 
 Escola El Farell: 14.809,01 € 
 Escola Montbui: 18.578,55 € 
 Escola Bressol Municipal Gegant del Pi: 3.899,01 € 
 Escola Bressol Municipal La Lluna: 7.870,90 € 
 Escola d’Adults Municipal El Roure Gros: 2.599,76 € 

 
La senyora Magda Agusti i la senyora Maria Rosa Xalabarder demanen tenir les dades abans 
per tal de poder valorar-les abans de la sessió. 
 
El senyor Josep Busquets llegeix la relació de les inversions efectuades a cada centre i 
comenta que com l’any passat es penjarà a l’espai del CEM el document amb els desglòs de 
les aplicacions pressupostàries aprovades l’any 2023 i de les inversions realitzades l’any 2022 
a cada centre. 
 
La senyora Magda Agustí pregunta si en aquestes  xifres hi ha inclosos els manteniments, 
 
La senyora Victòria Herrero comenta que no. Aquestes dades es refereixen al concepte 
d’inversions que s’entén com a aquella actuació de millora de les instal·lacions o el 
subministrament de material o equipament que té una vida útil de més d’una any, tot i que cal 
considerar que hi ha vegades en que la frontera entre el manteniment i la inversió és molt 
petita. 
 
El senyor Josep Busquets conclou que s’intenten atendre les necessitats segons les  prioritats 
manifestades per cada centre educatiu. 

 
 
4. Jornades de portes obertes, preinscripció curs 2023-2024. 

Campanya de promoció de l’oferta educativa de Caldes de Montbui 
 
 
El senyor Josep Busquets i la senyora Victòria Herrero informen que amb motiu de la 
realització de les jornades de portes obertes i la preinscripció per al curs 23-24 des de 
l’Ajuntament  s’ha impulsat una campanya comunicativa de promoció de l’oferta educativa de 
Caldes de Montbui. 
 

La nova campanya coincideix amb l’inici de les jornades de portes obertes que organitzen els 
centres educatius de Caldes per donar a conèixer els projectes educatius i les instal·lacions 

La nova campanya posa èmfasi en la qualitat, excel·lència i  diversitat de centres i de projectes 
educatius que hi ha a Caldes, fet que permet a les famílies escollir aquell que més li agradi i 
que millor s’adapti a les seves necessitats. 



 

 

Entre els missatges de la campanya també destaquen els destinats a animar a les famílies a 
conèixer de primera mà els centres educatius per lluitar així contra els rumors i els prejudicis 
que puguin tenir sobre algun determinat centre educatiu.  

S’enviarà informació a les famílies que han de començar a I3 i es farà una difusió important per 
xarxes socials. 

 
La senyora Dolors Codina afegeix que al seu centre les jornades de portes obertes van 
començar ahir i que li agrada el tríptic de la campanya si bé demana que la difusió es faci una 
mica abans. 
 
El senyor Josep Busquets comenta que efectivament cal avançar la feina de coordinació de les 
jornades de portes obertes i trobar-nos al mes de gener per tancar el calendari i  així avançar 
en la difusió de  les jornades de portes obertes i evitar que no coincideixin en un mateix dia 
jornades de portes obertes de més d’un centre. 
 
 

5. Informació mobilitat sostenible: proposta bus a peu AFA Escola 
Montbui 

 
 
En relació a aquest punt el regidor d’Educació explica que des de l’AFA de l’Escola Montbui es 
començarà a fer una prova del projecte de bus a peu. De moment començaria un dia a al 
setmana per alumnat d’educció primària. 
 
Des de la Regidoria d Mobilitat s’està avaluant la ruta, que aprofita en la major part la ruta ja 
dissenyada quan es van dissenyar i pintar els camins escolars. 
 
També s’ha sol·licitat a la Diputació un recurs tècnic per poder fer un estudi de la mobilitat 
sostenible al municipi. Al maig, juny sabrem si ens l’han concedit.  
 
Per altra banda, tal i com ja va informar, s’està treballant en la connexió dels nucli urbà amb les 
urbanitzacions i perquè l’empresa Sagalés posi un bus més gran a l’Institut  Manolo Hugué. 
 
La senyora Dolors Codina explica que a Sant Feliu de Codines ha començat el bus a peu amb 
agents cívics. 
 
El senyor Josep Busquets afegeix que hi ha una diversitat de models i es va contactar amb 
altres Ajuntaments com el de Granollers o Sant Vicenç de Castellet. 
 
 

6. Projecte Educatiu de Caldes (PEC): trobada 09/03/23 constitució 
Grup Impulsor 
 

La senyora Aurora Vela recorda que a partir de la xerrada “Cuinem l’educació a Caldes” que va 
tenir lloc el  30 de novembre coincidint amb el dia Internacional de les Ciutat Educadores  s’ha 
posat en marxa el Grup Motor per concretar la represa del PEC.  
 



 

 

Ara s’ha programat una segona trobada oberta a la població el proper dia 9 de març a les 18 
hores  Les Cases dels Mestres. La torbada té un doble objectiu: 
 

 Crear el Grup Impulsor 
 Generar un espai per abocar idees i consensuar línies de treball per avançar en la idea 

de ciutat educadora aterrant-la al territori 
 
La senyora Montserrat Navarro explica que el projecte EDINS va sortir del PEC i que val la 
pena participar-hi i aixecar projectes de participació ciutadana doncs poden sortir projectes mot 
xulos.  
 
La senyora Victòria Herrero afegeix que com a Consell Escolar Municipal val la pena que ens 
impliquem i que el Consell Escolar ;Municipal hauria de ser un dels principals agents per tirar 
endavant les línies de treball i accions que puguin sortir del PEC. 
 
 

7. Torn obert d’intervencions 

El regidor d’Educació recorda que el proper dimarts 28 de febrer a les 18 hores a Les Cases 
dels Mestres  hi ha convocada una reunió conjunta de la regidoria d’Educació i la regidoria de 
Foment del Català amb els centres educatius per plantejar accions per fomentar l’ús social del 
català. Hi participarà telemàticament la directora de l’Escola Mogent de la Roca del Vallès per 
explicar el seu projecte de jocs en català al pati, un exemple de projecte que va en aquesta 
línia. 

S’informa que des de l’Ajuntament es  tornarà a posar un bus per tal fer el servei de transport 
dels alumnes participants a la final del Certamen de Lectura en Veu Alta que es fa a La Garriga 
en el que hi participen alumnes de l’Escola El Calderí. l’Escola Montbui, l’Escola Pia, l’Institut 
Manolo Hugué i l’Institut Pic del Vent. Des de la regidoria ‘Educació es coordinarà el transport i 
es demana als centres que facin arribar el nombre de participants. 

La senyora Dolors Codina pregunta en relació a la substitució de la psicòloga municipal. 

El senyor Josep Busquets i la senyora Victòria Herrero informa que  ja es va obrir el procés 
selectiu i ja s’ha passat el termini de presentació de candidatures i que actualment s’estan fent 
els tràmits administratius per a la constitució del tribunal i a l’espera de realitzar el procés 
selectiu. Espera poder concrear alguna cosa més  per a la propera sessió del Consell Escolar 
Municipal.  

Mentre no estigui finalitzat el procés i seleccionada la persona si hi ha casos urgents des dels 
centres es poden posar en contacte amb la regidoria d’Educació i intentaríem dona-hi resposta.  

La senyora Dolors Codina considera que no és que hi hagi un cas urgent sinó que tots els 
casos que s’estava fent seguiment estan aturats i també hi ha noves demandes que no es 
poden atendre pel que demana es pugui reprendre el servei al més aviat possible. 

La senyora Maite Castillo exposa que des de l’escola bressol s’han hagut de fer derivacions al 
CDIAP. La senyor Mireia Fillot afegeix que cada cop es detecten més casos greus. 



 

 

 

Acords i compromisos 
 
ACORDS RESPONSABLE  
Aprovar l’acta corresponent a la sessió ordinària de data 20 de desembre 
de 2022 

 

Fer arribar el desglòs del pressupost de 2023 i de les inversions realitzades 
el 2022  

Ajuntament  

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, n’estenc aquesta acta. 

                                               Vist i plau  

 

El president                                                                                                   La secretària  


